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Kietrz, dn. 26 maja 2014 roku 

 

Protokół Nr XLIII/2014 

z sesji Rady Miejskiej w Kietrzu 

z dnia 24 kwietnia 2014 roku 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 13ºº 

Stan Rady: 15 radnych (nieobecni:  Grzegorz Balcer, Bronisława Pawlik)
 

 

Uczestnicy sesji: 

Burmistrz Kietrza- Józef Matela 

Zastępca Burmistrza Kietrza – Jacek Karpina 

Sekretarz Gminy – Leszek Wilk 

Skarbnik Gminy- Agata Wołoszyn 

Kierownik OPS- Ryszard Kasprzycki  

Dyrektor GZLO- Edward Bondarewicz 

Zastępca Dyrektora PUP Głubczyce- Anita Juchna 

Sołtysi: Stanisław Babiniec, Genowefa Kozdrowicka, Jolanta Foryś, Anna Tworek, Maciej Telega, 

Sitnik Bolesław, Krzysztof Czarnuszka, Marek Kaczmarczyk, Maria Leusz 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Czesław Gil otworzył sesję i na podstawie listy obecności stwierdził, 

że Rada jest władna do podejmowania uchwał. 

 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Propozycji zmian porządku nie zgłoszono.  

 

Porządek przedstawia się następująco: 

1. Rozpoczęcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XLII sesji z dnia 25 marca 2014 roku.   

4. Informacje: 

- Burmistrza Kietrza o swojej pracy w okresie międzysesyjnym,  

-Przewodniczących stałych Komisji Rady o pracy tych komisji w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Debata o bezrobociu 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1  zmiany Budżetu Gminy Kietrz na rok 2014; 

7.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej; 

7.3 zatwierdzenia sprawozdania  finansowego Gminnego Zespołu Lecznictwa Otwartego 

w Kietrzu za rok obrachunkowy 2013; 

7.4 zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć psychologom, logopedom, pedagogom zatrudnionym 

w placówkach oświatowych Gminy Kietrz; 

7.5 wyrażenia stanowiska dotyczącego złożenia wniosku o dofinansowanie przedsięwzięcia i 

realizacji projektu „Rekultywacja i zagospodarowanie składowisk odpadów w Branicach i 

Kietrzu” w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko; 

7.6 wyrażenia zgody na zmianę okresu dzierżawy działki nr 592 położonej w Kietrzu 

stanowiącej własność Gminy Kietrz i odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy; 
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7.7 zaopiniowania projektu planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Góra Gipsowa” 

8. Przedstawienie "Oceny zasobów pomocy społecznej " za 2013 rok 

9.Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

10. Informacje bieżące. 

11. Zakończenie obrad. 
 

3. Przyjęcie protokołu XLII sesji Rady Miejskiej z dnia 25 marca 2014 roku. 

 

Głosowanie za przyjęciem protokołu XLII Sesji Rady Miejskiej:  

 

10 głosów za,  

3 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących. 

Protokół został przyjęty w jawnym głosowaniu. 

 

4. Informacje 

 Burmistrza Kietrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Kietrza przedstawił informacje dotyczące pracy w okresie międzysesyjnym – w załączeniu 

do protokołu.  

 

 Przewodniczących stałych Komisji Rady o pracy tych Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Mirosław Skoczylas przedstawił informacje dotyczące pracy Komisji w okresie 

międzysesyjnym (jak w protokołach Komisji). 

 

 Przewodnicząca Komisji ds. mieszkaniowych, rodziny i świadczeń socjalnych o pracy w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Iwona Lachowicz - Dąbkowska przedstawiła informacje dotyczące pracy Komisji w 

okresie międzysesyjnym (w załączeniu do protokołu). 

 

 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Radny Andrzej Wójtowicz: 

1. Otrzymałem informację o sygnalizacji świetlnej. Kiedy będzie wykonanie? 

2. Proszę o zamieszczenie w Parku Czterech Żywiołów tabliczki zakaz wprowadzania psów. 

3. Na posesji po Welurze przy ul. Traugutta robi się wysypisko. Proszę o zgłoszenie 

właścicielowi tej posesji o konieczności uporządkowania tego terenu i ogrodzenia. Proszę o 

poinformowanie na piśmie o załatwieniu tej sprawy.  

 

Radny Kazimierz Tracz: 

1. Czy będzie wybudowana tama na rzece płynącej z Dzierżysławia?  

2. Działki gminy przeznaczone do sprzedaży są zarośnięte. Działka przy ulicy Mickiewicza w 

ubiegłym roku nie była koszona.  

 

Radny Lech Duda: 

1. Przyjmowane są teraz instalacje wodne na Osiedlu w Pilszczu. Proszę o wymianę hydrantów 

bo nie ma możliwości pobrania wody. 

 

Radna Izabela Jurków: 

1. W Ściborzycach Wielkich koło Kościoła Katolickiego podczas deszczy wymyło drogę, 

obecnie na środku ulicy jest dziura, proszę o skierowanie tej sprawy do powiatu.   

 

Radny Jan Stopa: 

1. Czy łapacz piasku w Nowej Cerekwi będzie wyczyszczony przed sezonem letnim? 
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Radny Wojciech Maryszczak: 

 

1) Mam pytanie do Pana Burmistrza. Mianowicie ono się odnosi do kwestii zaplanowanego zadania 

pod nazwą wykonanie czterech rzeźb do Parku Czterech Żywiołów. Pan w swojej odpowiedzi w marcu 

nazwał ten mój wniosek bezprzedmiotowy a ja nadal podtrzymuje, że ten wniosek jest przedmiotowy i 

miał on na celu zaniechanie wydatkowania jakichkolwiek pieniędzy z skądkolwiek pochodzących  w 

wysokości 120 tysięcy na to zadanie w tym miejscu. Dlaczego? Ponieważ w Parku Czterech 

Żywiołów, mieszkańcy Kietrza nazywają go Parkiem Siedmiu Nieszczęść, po pierwsze nie działa 

fontanna, odpadają płytki klinkierowe, ginie roślinność, która była warta 60 bądź 80 tysięcy złotych, 

brak jest tablic edukacyjnych, które miały być zainstalowane. No cóż, ciągłe znaki zapytania budzi 

widok pergoli, za którą stroi w zasadzie cień pergoli pod murem, można by tak wyliczać, już nie 

wspomnę o zniszczonych zamkach i furtkach i niedziałającym monitoringu. Ten monitoring śmiem 

twierdzić, że nie działa ponieważ od ponad roku czekaliśmy jako członkowie komisji miejskiej na to 

aby udostępnić nam naganie z jednej z sesji tzw. plenerowych naszej komisji no i nie ma nagrania. 

Jeśli nie ma nagrania to po prostu monitoring nie działa. Jeśli nie działa to znaczy, że pieniądze 

zostały wydane na marne. Wiec ja składam wniosek cały czas aby Pan aneksem wycofał się z tego 

RPWO 2014 aby Pan zaniechał wydatkowania pieniędzy publicznych, które są zmarnowane ponieważ 

to miejsce za chwile będzie przypominało miejsce tak urocze jak dawny Jordan.  

2) Znów muszę wrócić do Parkingu przed cmentarzem rzymsko- katolickim w Kietrzu. Otóż ostatnio 

dowiedzieliśmy się, że to zadanie jako parking przed cmentarzem powstało w 2011 roku. Więc 

wcześniej nie było takiego zadania. To ja mam takie pytanie, stąd moja taka myśl, no to jak według 

obowiązującego prawa budowlanego i wszelkich pozwoleń, działań co do zagospodarowania 

przestrzennego powstało coś co z mocy przepisów prawa powstać nie mogło? Prawda? A istniało. Jest 

to nazwane PZ tablicą przybitą gwoźdźmi do drzewa, prawda. Więc to jest moje pytanie dotyczące 

tego parkingu.  

3) W 2012 roku pismem podpisanym przez Pana Panie Burmistrzu z dnia 3 listopada 2011roku , o! 

Powiadomił Pan Radę Miejską w Kietrzu, że zostanie zamontowana gablota przy budynku USC w 

Kietrzu, no ze względów finansowych tłumaczył Pan, czy wyjaśniał Pan, że nastąpi to w 2012 roku. 

No to ja mam pytanie gdzie służby realizujące to zadanie ustawiły obiecaną gablotę?  

4) Od wiosny 2013 roku na jedynym Placu Zabaw w Kietrzu przed Urzędem Miasta nie ma ani jednej 

huśtawki i pytam jakie okoliczności uniemożliwiły montaż wspomnianego urządzenia ? Czy jest to 

spowodowane tym, że ten Plac Zabaw zostanie w najbliższym czasie zlikwidowany, zdemontowany? 

No i jak Pan wspólnie z osobami odpowiedzialnymi za ten stan rzeczy wyobraża sobie dalsze 

funkcjonowanie tego miejsca?  

5) Dlaczego po raz kolejny pismo skierowane do wiadomości Radych Rady Miejskiej w Kietrzu nie 

zostało zamieszczone w skrzynce mailowej w materiałach bieżących dla Radnych? To jest kolejny 

przejaw dyskryminacji i ograniczenia dostępu do pism, które przedkładają Radni na ręce całego 

gremium jakim jest Rada Miejska w Kietrzu. Za to chyba odpowiedzialne jest Biuro Obsługi Rady. 

Dziękuję. 

 

Sołtys Maciej Telega: 

1. Dalej nie jest zrobiony plac zabaw przy parkingu koło Ośrodka w Pilszczu. 

2. Ludzie skarżą się, że nie można wykonywać badania EKG w Pilszczu bo aparat jest w 

naprawie. Czy można załatwić aby aparat był w ośrodku chociaż jeden dzień? Mieszkańcy na 

badania musza jeździć do Dzierżysławia. 
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Radny Krzysztof Łobos: 

1. Czy poczyniła Pan kroki sprawdzając stan techniczny drogi Kietrz- Pilszcz? O odcinek ul. 

Mickiewicza zadbaliśmy my mieszkańcy sami. Na odcinek poza terenem zamieszkania nie 

mieliśmy wpływu. Poboczy ubywa.  

2. Droga na Ściborzyce wielkie do składowiska odpadów ubywa w zastraszającym tempie. Może 

Pan sprowadzić komisję, która sprawdzi drożność drogi? Czy poczynił Pan kroki? Jeżeli nie to 

składam wniosek aby zadbać o bezpieczeństwo podróżującymi tymi drogami.  

3. Miesiąc temu złożyłam wniosek o zdjęcie tablicy PZ naprzeciwko cmentarza. Jak się ma stan 

załatwienia tej sprawy? Ponawiam wniosek o natychmiastowe zdjęcie tej tablicy. 

 

Radny Damian Bosowski: 

1) Panie Burmistrzu mam jedno pytanie dotyczące remontu chodnika przy ulicy Fabrycznej.  Zadanie 

to zostało zapisane w budżecie na ten rok. Kiedy i czy w ogóle ten remont się rozpocznie? Ponieważ 

coraz więcej samochodów ciężarowych jeździ tą ulicą, robi się coraz cieplej, małe dzieci biegają, 

chodzą a tym chodnikiem po prostu nie idzie przejść. Prosiłem o remont tego chodnika już w zeszłym 

roku, mamy kwiecień nie doczekaliśmy się jeszcze tego remontu. Bardzo proszę o odpowiedź na 

piśmie.  

 

6. Debata na temat bezrobocia. 

 

Zastępca Dyrektora PUP Głubczyce- Anita Juchna przedstawiła informacje o stanie bezrobocia w 

Gminie Kietrz oraz Powiecie Głubczyckim.  (w załączeniu do protokołu) 

 

Burmistrz Kietrza: 

Otrzymaliście Państwo materiały o bezrobociu. Proszę zwrócić uwagę, ze Urząd Miejski był 

największym pracodawcą jeśli chodzi o Powiat Głubczycki, zatrudnił 34 osoby.  

 

Zastępca Dyrektora PUP: 

Dopowiem, ze roboty publiczne są najkorzystniejszą formą zatrudnienia pod kątem finansowania. 

Dziękuję Panu Burmistrzowi za zatrudnianie. Zapraszam Państwa na warsztaty 11 czerwca do Ratusza 

Głubczyckiego.  

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Cieszę się, ze Urząd Miejski zagwarantował taką liczbę miejsc. Ile z tej przywołanej liczby osób 

otrzymało prace na stałe? 

 

Burmistrz Kietrza: 

My aktywizujemy bezrobotnych. Osoby, które zostały zatrudnione na zastępstwa to bodajże 4 osoby i 

pracują do dziś. 

 

O godzinie 14.05 Przewodniczący ogłosił 15 min przerwy. 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

7.1 zmiany Budżetu Gminy Kietrz na rok 2014; 

Komentarz do uchwały przedstawiła Pani Skarbnik (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Proszę wyjaśnić ile było środków na budowę Skate Parku we wcześniejszej wersji? 

 

Skarbnik Gminy: 

170 tysięcy. Oferent, który zmieścił się w cenie odstąpił od przetargu ponieważ nie doszacował kwoty. 
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Radny Wojciech Maryszczak: 

Pytam w kwestii niedoszacowania środków na Plac Zabaw. Zastanawiam się skąd te założenia, skąd te 

50tys.? Dlaczego jest opór i brak dobrej woli w kwestii Placu Zabaw? Państwo już gracie na rzecz 

zbliżających się wyborów. Czy Pani albo ktoś podpisał z Urzędu petycję? Kto od kogo będzie 

wykupywał studnię na ul. Traugutta? 

 

Skarbnik Gminy: 

Ja nie podpisałam. Nie mam wiedzy czy ktoś inny podpisał.  

 

Burmistrz Kietrza: 

Wytłumaczę po raz kolejny. Inwestycje projektuje się po kolei. Aby zlecić wykonanie kosztorysu 

trzeba mieć jakąkolwiek kwotę zaplanowaną w budżecie. Dlaczego na kanalizacji zmieniamy kwotę? 

Bo z kosztorysu wynika większa kwota. To jest zła wola? Trzeba zastanowić się co się mówi. Jeśli 

chodzi o studnię to gmina ma obowiązek wykupić studnię. Zbiliśmy cenę z 20 tys. do 10 tys. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Pana święte zasady trwają od dwóch lat i nic się w tej sprawie nie dzieje. To są Pana zaniechania. 

 

Burmistrz Kietrza: 

W roku ubiegłym nie było pozycji budowa placu zabaw więc nie mogłem go wybudować. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Mam nadzieję, że nie będę nazywany tym, który nie rozumie. Ciekawi mnie darowizna na planowanie 

przestrzenne. Inwestor od wiatraków kupił sprzęt, na plac zabaw, czy ta darowizna pochodzi od tego 

samego inwestora? 

 

Burmistrz Kietrza: 

Rok temu Rada podjęła uchwałę w sprawie zagospodarowania. Inwestor wpłacić darowizną na ten cel. 

Gmina zleciła taki plan. To nie jest ta sama firma. 

  

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy objęte jest tajemnicą jaka to firma? 

 

Burmistrz Kietrza: 

Nie pamiętam nazwy tej firmy. W materiałach wcześniejszych jest nazwa inwestora. Nie chcę 

pomieszać. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Na co konkretnie jest 12 tys. 344 zł – administracja rządowa. 

 

Skarbik Gminy: 

Wg wytycznych z Krajowego Biura wyborczego gmina otrzymała preliminarz wydatków związanych 

z wyborami. 

Radny Krzysztof Łobos: 

Na podstawie jakich danych zostało przygotowane doszacowanie Basenu? 

 

Skarbik Gminy: 

Na podstawie wydatków w I kwartale i wydatków w 2013r. Być może jest to kwota za duża lub za 

mała. Będziemy to monitorować.   

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

10 głosów za, 1 głosów przeciw, 2 głosy wstrzymujące. 

 

7.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej;; 
Komentarz do uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy (komentarz przesłany radnym wraz z 
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projektem uchwały). 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

10 głosów za, 2 głosów przeciw, 1 głosy wstrzymujące. 

 

7.3 zatwierdzenia sprawozdania  finansowego Gminnego Zespołu Lecznictwa Otwartego 

w Kietrzu za rok obrachunkowy 2013;  

Komentarz do uchwały przedstawił Burmistrz Kietrza (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

12 głosów za, 0 głosów przeciw, 1 głosy wstrzymujące. 

 

 

7.4 zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć psychologom, logopedom, pedagogom zatrudnionym 

w placówkach oświatowych Gminy Kietrz;; 
Komentarz do uchwały przedstawił  Zastępca Burmistrza Kietrza (komentarz przesłany 

radnym wraz z projektem uchwały). 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Z kim Państwo konsultowaliście ten projekt uchwały? 

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

M. in. z Panem na naszym spotkaniu. Dziś dotarła negatywna opinia ze  Związków Zawodowych 

Solidarność. 

 

Radny Mirosław Skoczylas: 

Ja nie wiem czy Pan mnie zrozumiał. My konsultowaliśmy to, nikogo wymieniać nie będę. Komisja 

rewizyjna wyraziła swoją opinię, komisja nie jest do przeprowadzania konsultacji. 

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

Ustawodawca dał gminie możliwość ustalenia pensum specjalistów. Uchwała wymaga konsultacji 

więc zostały przeprowadzone. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Ja zrozumiałem, że strony zainteresowane to wszyscy pedagogowie i logopedzi i ich stanowisko jest 

zupełnie inne.  

 

Radny Lesław Kuśnierz: 

Komisja rewizyjna wyszła z wnioskiem i Rada ma to przegłosować. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Nie ma osób bardziej zainteresowanych od osób, które dotyczy zwiększenie i obniżenie pensum. 

Proszę aby w protokole ze wspólnego posiedzenia były ujęte głosy. Związek Zawodowy ZNP złożył 

wniosek o 25 godzin. Czy przychylenie się do tego daje 26 godzin? 

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

Nie nastąpiło  przegłosowanie. Ustosunkowaliśmy się do propozycji. Wnioskowaliśmy o 28 godzin. 

Przyjęliśmy pensum 26 godzin.  

 

Mirosław Skoczylas: 
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Powiedziałem, że rozmawiałem z osobami zainteresowanymi, nie powiedziałem, ze rozmawiałem z 

logopedą, psychologiem z naszych szkół. Protokół w całości będzie, ja dziś czytałem tylko wyciąg. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czyli pensum ustalono krakowskim targiem? My 28, związek 25 czyli po środku 26. Dlaczego nie 24 

a 26? Dlaczego nie przychylić się do prośby 24. 

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

Jeżeli jeden z dwóch związków coś proponuje a druga strona nie przychyla się tylko neguje. Dlaczego 

Pan Przewodniczący nie złożył propozycji tylko zanegował nasze? Analizujemy potrzeby i je 

realizujemy. Mamy też na uwadze punkt ekonomiczny, który zaraz wykorzystacie.  

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Jakieś sienie się przez tę salę przewijają. Jacyś rodzice, jacyś pedagodzy. Nie ma dokumentów 

potwierdzających te spotkania, opinii. Jacy rodzice? Ile ich było? Konkret. O ekonomii nie będę się 

wypowiadał.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

8 głosów za, 4 głosów przeciw, 1 głosy wstrzymujące. 

 

7.5 wyrażenia stanowiska dotyczącego złożenia wniosku o dofinansowanie przedsięwzięcia i 

realizacji projektu „Rekultywacja i zagospodarowanie składowisk odpadów w Branicach i 

Kietrzu” w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisk; 
Komentarz przedstawił Burmistrz Kietrza. (komentarz przesłany radnym wraz z projektem 

uchwały). 

 

Przewodniczący Czesław Gil: 

Czy ta kwota będzie do podziału na dwie gminy? 

 

Burmistrz Kietrza: 

Dla nas ok. 740 tys., dla Gminy Branice 300 tys. 

 

Kazimierz Tracz: 

Te pieniądze, które byśmy odzyskali mogłyby być przekazane na drogę Lubotyńską.  

 

Burmistrz Kietrza: 

Te pieniądze powinny być przekazane na zadanie związane z ochroną środowiska. Te 

pieniądze mielibyśmy najszybciej w sierpniu i na zadanie realne do wykonania w tym roku. 
 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

13 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

7.6 wyrażenia zgody na zmianę okresu dzierżawy działki nr 592 położonej w Kietrzu 

stanowiącej własność Gminy Kietrz i odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy; 
Komentarz przedstawił Burmistrz Kietrza. (komentarz przesłany radnym wraz z projektem 

uchwały). 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

12 głosów za, 0 głosów przeciw, 1 głosy wstrzymujące. 
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7.7 zaopiniowania projektu planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Góra Gipsowa” 

Komentarz przedstawił Burmistrz Kietrza. (komentarz przesłany radnym wraz z projektem 

uchwały). 

 

Radny Lesław Kuśnierz:  

Skąd byłyby środki na ochronę rezerwatu? 

 

Burmistrz Kietrza: 

Z różnych źródeł nawet z budżetu wojewody. Z budżetu gminy też musiałoby coś być. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

13 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

8. Przedstawienie "Oceny zasobów pomocy społecznej " za 2013 rok 
Kierownik OPS Ryszard Kasprzycki przedstawił Ocenę zasobów Pomocy Społecznej za rok 2014 (w 

załączeniu do protokołu. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy program dla Karty rodziny i seniora wynika z SSD? 

 

Kierownik OPS:  

Pan Burmistrz mówił o spotkaniu, nie było zainteresowania spotkaniem. Ta karta opiera się na 

zniżkach, ulgach jeśli chodzi o funkcjonowanie w usługach komunalnych i prywatnych. Niektóre 

instytucje boją się to wprowadzać bo obawiają się o posądzenie o wprowadzenie bonów 

lojalnościowych. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy będziemy mogli poznać wyniki prac z zebrania z przedsiębiorcami? Czy jest protokół? Nagranie? 

 

Burmistrz Kietrza: 

Gmin przystąpiło 60. Niektóre gminy podjęły podobne działanie. Osoby mają podobne karty, 

drukowane przez Urząd Marszałkowski. Taka karta była by zniżkową. Na spotkaniu były 4 osoby na 

zaproszonych 24. Będziemy chcieli z pozostałymi spotkać się indywidualnie. Uwagi wniosły apteki, 

że nie mogą wprowadzać zniżek, mają zakaz. Chcielibyśmy aby nie były to tylko zniżki na obiektach 

prowadzonych przez gminę. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy na zebraniu byli dyrektorzy banku, kierownik Krytej Pływalni- Zarząd Hydrokanu, Dyrektor 

MGOK i Przedszkoli? Ja jako Dyrektor Przedszkola nie otrzymałem zaproszenia.  

 

Burmistrz Kietrza: 

Skierowaliśmy się do banków, aptek. Nie skierowaliśmy do przedszkoli i instytucji, które gminie 

podlegają np. Kryta Pływalnia ponieważ tam już te ulgi są wprowadzone.  

Radny Krzysztof Łobos: 

Było pierwsze spotkanie a zabrakło osób, które mogą dać wzór. Chodzi o stworzenie kart i ulg karty 

seniora a nie o kontynuowanie istniejących. Może warto byłoby zaprosić piekarnie, warsztaty 

samochodowe. Jakie propozycje padły od przedsiębiorców? 

 

Burmistrz Kietrza: 

Przykładów zachęcających było dużo. Umówiliśmy się na kolejne spotkanie po osiągnięciu wyjaśnień 

z Urzędu Marszałkowskiego.  

9.Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
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Odpowiedź na Pytanie Radnego Wójtowicza: Jeśli chodzi o sygnalizację to musimy wykonać 

przetarg, biorąc pod uwagę procedury to czas potrzebny to półtora miesiąca. 

Sprawa postawienia znaku zakaz wprowadzania psów do Parku Czterech Żywiołów to proszę 

o poparcie przewodniczącego komisji miejskiej – opinię. 

Ulica Traugutta. Zwrócę uwagę Straży miejskiej aby wyegzekwować od właściciela 

uprzątnięcie terenu. Zmienił się właściciel tego terenu. 

Pytanie Radny Tracz: Tamy nie będzie na rzece, ponieważ z tym jest związany wielki 

problem i to by się nam nie udało. W kosztorysie inwestorskim, który jest założony jest 

przewidziany remont tamy.  

Jeśli chodzi o wykaszanie traw to tam gdzie mamy sygnał to wykaszamy. Zawsze o tej porze 

mieliśmy pracowników interwencyjnych. W tym roku otrzymaliśmy więcej stażystów. Jeżeli 

będziemy mieli kogo dać to będziemy wykaszać.  

Pytanie Radny Duda: Jeśli chodzi o hydrantu. Nie podjęliśmy jeszcze prac związanych z 

przyjmowaniem instalacji. Dziękuje za uwagę. Zwrócimy na to uwagę. 

Pytanie Radna Jurków: W kwestii ubytków w drodze powiatowej zwrócimy na to uwagę, 

wyślemy pismo albo e-mail.  

Pytanie Radny Stopa: Potrzebę oczyszczenia łapacza piasku przekaże pracownikom z referatu 

komunalnego.  

Pytania Radny Maryszczak:  Odpowiedzi zostaną przygotowane na piśmie. 

Pytanie Sołtys Telega: Firma nie zniszczyła Placu Zabaw to najprawdopodobniej zniszczył 

pojazd Hydrokanu z wywozu szamba. Jeżeli jest ktoś kto widział to wtedy możemy to ustalić. 

Aparat EKG jest w naprawie, nie zabrano go do Dzierżysławia. 

Pytania Radny Łobos: Gmina odpowiada za bezpieczeństwo mieszkańców w drodze jej 

kompetencji. Ostatnio to tłumaczyłem. Proszę mnie nie obciążać czymś co mnie nie dotyczy. 

Droga do Pilszcza- byliśmy z Panem Lachem i Dudą w Zarządzie Dróg Wojewódzkich. Kroki 

zostały podjęte. 

Droga do Ściborzyc Wielkich- Nic nie szkodzi aby Pan jako mieszkaniec napisał pismo w 

sprawie tej drogi. 

Tablica PZ naprzeciw cmentarza- jeżeli jeszcze wisi to jest to niedopatrzenie. Mogę tylko 

przeprosić jeżeli jest to niewykonane. 

Pytanie Radny Bosowski: Odpowiedź zostanie przygotowana na piśmie. 
 

10. Informacje bieżące. 

Burmistrz powitał nowego Sołtysa Chróścielowa Pana Marka Kaczmarczyka. 

Sołtys Telega: Proszę o to aby Pan wnioskował do Pana Dyrektora, o pisemne oświadczenie, że on 

tego nie zniszczył i zgłosił na policję o zniszczenie terenu zielonego. Jeżeli EKG jest przenośne 

dlaczego nie można na dzień czy dwa dać go do Pilszcz? 

Burmistrz Kietrza: Aparat zostanie naprawiony to wróci. Jeżeli będzie naprawiony a nie wróci to 

proszę o sygnał. 

Radny Lech Duda: Jeżeli jest jeden lekarz teraz to czemu nie może wziąć aparatu z Dzierżysławia i 

przywieść do Pilszcz a później go odwieźć.  

Radny Łobos: Na ulicy Mickiewicza jest zarośnięty chodnik, obok chodnika rośnie rzepak. Proszę 

pomyśleć o pszczołach, które tam latają i spacerujących mamach z dziećmi. Proszę o wykoszenie tego 

pasa przy chodniku. 

 

11. Zakończenie obrad. 

Na tym protokół zakończono.  

Posiedzenie zakończono o godz. 15
50

 
 

Protokołowała: A. Kopeczek 

       Przewodniczący Rady Miejskiej w Kietrzu 

  

 

         Czesław Gil 


